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Protokoll styrelsemöte Vårberg-Skärholmens Scoutkår 10/2018-12-12 

Närvarande: Fyra av Kårstyrelsens ledamöter deltog samt en övrig kårmedlem 

§ 1 Mötets öppnande 
Kårordförande (KO) hälsade välkommen och öppnade mötet. 

§ 2 Val av mötesordförande 
Till mötesordförande valdes KO 

§ 3 Val av sekreterare 
Till sekreterare valdes NNNNN 

§ 4 Val av protokolljusterare 
Till protokolljusterare valdes den övriga kårmedlemmen enligt § 4, KS-protokoll 
9/2017-12-13 

§ 5 Fastställande av dagordning 
Dagordningen godkändes med ok att lägga till under § 17 “Övriga frågor”. 

§ 6 Godkännande av tidigare protokoll 2018/5, 2018/6 och 2018/8 
§ 7 Rapporter 

1. KO/Förvaltning 
● TOIS:s stormöte, regionssamarbetet funkar inte men de säger att det är öppet för 

alla. Samtidigt har de en sjunkande trend på deltagandet men alla 
arrangemang/tävlingar genomför trots detta “som man alltid gjort” istället för att 
förändra. 

● Ansökt om att få flytta hemsidan, inte hört någonting mer. 
● Fixat så att Kåren nu är medlemmar i Sponsorhuset, skickat ut information till 

Kårens medlemmar och andra om detta 
● Avvaktar med gåvoknapp på FB tills vi bytt webbplattform 
● Anmält delegater + suppleant till extra DST. Haft möte om de frågor som ska 

diskuteras vid detta tillfälle med delegaterna. 
● Mejlat parkingenjören om parkeringssituationen på valborg. Kan vi ha en 

parkering ovanför bommen? 
● Besvarat demokratisamordnarens mejl angående vår lokalsituation och vilka vi 

hyr av. 

https://docs.google.com/document/d/1m_yGJK4sMvSc4eu_gAapnsLOUlCJrKXliX2DtLiqUJI/edit#bookmark=id.fviqachfcu77
https://docs.google.com/document/d/1m_yGJK4sMvSc4eu_gAapnsLOUlCJrKXliX2DtLiqUJI/edit#bookmark=id.fviqachfcu77
https://docs.google.com/document/d/1m_yGJK4sMvSc4eu_gAapnsLOUlCJrKXliX2DtLiqUJI/edit#bookmark=id.fviqachfcu77
https://www.sponsorhuset.se/start/
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● Stängt ner ärendet med huset på Sätragårdsväg i alla instanser. Detta då vi inte 
fått tillräcklig framgång i medhyresgäster och att de höjt hyran igen efter 
investeringar som behövdes göras och som de tycker vi ska vara med och 
bekosta. 

● Beställt scoutskjortor och märken. 
● Delat ut sex av sju skjortor med basmärken, mejlat ut fakturorna med 

förfallodatum 2018-12-31 för dessa sex scoutskjortor. 
● Scannat in KS-protokollen för 2017 
● Skapat  webversionerna av KS-protokoll och sett till att det nu finns webversioner 

av alla KS-protokoll fram till och med KS 9/2017. 
● Sett till att det finns fysiska kopior av alla protokoll och sorterat in dem i pärmar 

som ställts i lokalen. 
● De protokoll av dessa som saknades i pdf-format är nu inscannade. 
● Gått igenom de kvarvarande KS-protokollen från i år och lagt ut dem i chattråden 

på FB. 
● Just nu (2018-12-12) saknas fortfarande protokollen för KS 7/2018 och 9/2018. 
● Julpyssel, 20 st deltog inklusive syskon och föräldrar. 
● Påbörjat arbetet med att få ordning på KST dokumenten. Underskrift av en av 

justerarna för KST 2016 saknas. 
● Påbörjat protokollet för KST 2018 
● Har inte beställt kårband p.g.a. den ekonomiska situationen. Avvaktar med det 

tills vi fått in pengar på kontot igen. 
● Har kvittoredovisat ytterligare kvitton 

2. Postmottagare 
● Inbjudan till jobbmässa i Vårberg 22/11 

3. Kassör/ekonomi 
● En scout saknas fortfarande i Scoutnet på grund av strul från föräldern Hur gör vi 

med medlemsavgiften? Terminsavgift istället för medlemsavgift skickas ut. 
● Betalt fakturan till Scoutshop för skjortor och märken. 
● Betalt hyran för december. 
● Hyran för nästkommande år blir sammanlagt 2 391 kr/mån. En ökning med 41 kr. 

Mötet beslutar att den summa som fr.o.m. januari tas från Kårens konto för att 
betala hyran blir 1 041 kr/mån. 

● Kassa 1649,23 då vi har fått in 1500:- på försäljning. 

4. Medlemsregistrerare 
● För tillfället är vi 20 st medlemmar i Scoutnet. Det är emellertid inte hela 

sanningen eftersom tre ska plockas bort och en läggas till, så det bli 18 st. 



3(5)  

 

5. Hemsidan 
● Har inte hunnit med att uppdatera jobbannonsen om ledare 

6. Facebook 
● Fått några fler gillamarkeringar sedan förr gången. Det verkar vara kopplat till 

uppdateringar på sidan. 
● Gjort några uppdateringar - bl.a. om julpysslet. 

7. Avdelningar 
↪ Skogstrollen - Avdelningen har fortfarande 6 st scouter och har bland annat gjort 

mobilfodral, sytt på märken samt haft julavslutning med bl. a. smakprovning av 
hemgjord alkoholfri glögg.  

↪ Småtrollen - Har haft julavslutning och är också 6 st på avdelningen. Gruppen 
fungerar inte optimalt eftersom den är väl liten och därför ska det göras en riktad 
rekrytering mot Söderholmsskolan där det inte rekryterades i höstas. Kan komma 
att få en ledarassistent i en förälder. 

§ 8 Beslutsrapportering 
(Både de aktiva och arkivet) 
Ordförandes fundering i frågan: Har tänkt en del kring det här. Som jag ser det skulle 
man kunna tänka sig att sist i alla protokoll lägga en tabell där man listar besluten från 
det aktuella mötet och de beslut som inte är åtgärdade från föregående möten. Här kan 
man också skriva in vem/vilka som skulle genomföra beslutet/besluten. När besluten är 
åtgärdade tas de helt enkelt bort från listan. Sådana beslut som berör Kåren rent 
praktiskt som t.ex inköp av olika slag förs i det här skedet över till beslutsarkivet för att 
man vid senare tillfällen ska kunna gå tillbaka och se när man senast köpte kårband eller 
liknande. Inget beslut togs. För exempel se nedan. 

§ 9 GDPR so far 
- 2018-11-30 Tömt papperskorgen i drivefunktionen kopplad till 

varbergskarholmens.scoutkar@gmail.com 
- 2018-11-22 Rensat ut gamla inkomna mejl från 

varbergskarholmens.scoutkar@gmail.com. Främst nyhetsbrev från Scouterna och 
Scoutnet men också några gamla fakturor, kvitton och orderbekräftelser. De sista är 
nedsparade i Driven i respektive mapp som man hittar under sökvägen Min 
enhet/Kåradministration/Bokföring. 

§ 10 Rapport från extra DST 
Vi var representerade på mötet. Distriktets kårer var eniga om att fortsätta jobba för att 
behålla Lemshaga trots att gällande avtal sagts upp. Frågan om anledningen till 
uppsägningen kvarstår.  Distriktsstyrelsen har fått ytterligare pengar att skjuta till om 
nödvändigt. Fortsättning följer, då förhandlingar pågår. 

§ 11 KST 2018 hur går det? 
Protokollet är fortfarande påbörjat 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1IDdANYreEING5QrKUxe20vLplDfd5K6P0_Sd0zzNePQ/edit#gid=0
mailto:varbergskarholmens.scoutkar@gmail.com
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§ 12 Revisor för 2019 
NNN NNNN tillfrågad. Enligt hennom är det fullt möjligt att han även reviderar 2018 (som 
vi ju saknar revisor för). Det enda som krävs är att Kårstämman godkänner hans revision. 

§ 13 Valborg 2019 
- Musikläraren på Lillholmsskolan har fått en stroke. Oklart när han kommer tillbaka och 

hur det blir med skolans kör. Hur går vi vidare? Inger kontaktar Skärholmskören. 
- Fått svar från parkingenjören om P-situationen på valborg. Han inte vill ha parkering inne 

på själva området runt “Toppen” p.g.a. den buskörning som förekommer där till vardags. 
Han tycker vi ska vakta grinden stället. 

- Har frågat VåGå om medverkan men inte fått svar. 

§ 14 Huset i Sätra 
Frågan nedlagd, se § 7 Rapporter, punkt 1. 

§ 15 Sommarlovsaktivitet 
Har nu fått två riktiga svar. Hur går vi vidare? Scouterna verkade rätt intresserade 
Gränsen för genomförandet sattes till minst 3 och max 6 barn. 

§ 16 Rutiner för styrelsearbetet 
Skrivningen vid protokolljustering i protokollen. Se § 4. 

§ 17 Övriga frågor 
Inbjudningarna till KS - Scoutföräldrars rätt att närvara, frågan bifalles, men de har ingen 
rösträtt och kan ev. få gå ut om något känsligt ska diskuteras. 

§ 18 Tid för nästa möte 
Datum för planeringsmöte föreslogs till 12 januari 2019. 

§ 19 Mötet avslutas 
Ordförande tackade för visat intresse. 

 
 
 
 
Mötesordförande:_____________________________________________________ 

 
 
Styrelseledamot:_____________________________________________________ 
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Beslutsammanfattning 

Paragraf  Beslut  Utförare 

§ 4 
Terminsavgift ska skickas ut till den scout som 
inte är införd i Scoutnet  Åse 

§ 13 Kontakta Skärholmskören för sång på valborg Inger 

§ 17 Scoutföräldrar ska hädanefter bjudas in till 
kårstyrelsemötena Kårordförande 

 

 


